
ZÁPIS č. 1/2023 
Z 1. zasedání zastupitelstva obce Světce konané dne 01.02.2023 

Místo konání: Obecní úřad 

Začátek: 19:00 

Zasedání řídil: starosta 

Přítomno: 5 členů zastupitelstva 

Omluveni: 0 

Neomluveni: 0 

Zapisovatel: Ing. Adéla Janotová 

Ověřovatelé zápisu: Jiří Janota, Klaus Henze 

Starosta obce pan Zdeněk Turek zahájil jednání, přivítal přítomné zastupitele a hosty na 

jednání a konstatoval, že je přítomno 5 zastupitelů, tj. nadpoloviční většina a zastupitelstvo 

je usnášeníschopné.   

Návrh programu: 

1) Ověřovatelé zápisu 

2) Prezentace firmy Galileo 

3) Pozvánka na seminář DTM 

4) Sjezd SMO ČR 

5) Výzva starostům 

6) Změna vyhlášky o odpadech 

7) Různé 

Nikým z členů zastupitelstva nebyl dán žádný jiný návrh k programu zastupitelstva obce. 

Z toho důvodu nechal starosta hlasovat o programu jako celku.  

Pro 5 členů 

Proti 0  

Program byl schválen. 

Bod 1. programu 

V prvním bodě starosta dal návrh na určení ověřovatelů zápisu: Byli navrženi: Jiří Janota a 

Klaus Henze.     

Starosta nechal hlasovat o složení ověřovatelů. 

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/1 bylo přijato.  

Bod 2. programu:  



Ve druhém bodě jednání starosta obce přivítal přítomné hosty, kteří prezentovali firmu 

Galileo corporation a jejich nabídku elektronických úředních desek. Zastupitelé si 

představení produktů vyslechli, nabídku zhodnotili a rozhodli se, že elektronickou úřední 

desku nevyužijí.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/2 nebylo přijato.  

Bod 3. programu: 

Ve třetím bodě jednání byla projednána pozvánka na doplňující termín digitálně technické 

mapy pro obce. Jedná se o informační seminář, který se bude konat v kruhovém sále 

zastupitelstva kraje, dne 13.3.2023, od 9:00 a od 16:30. Zastupitelstvo projednalo možnost 

zúčastnit se informačního semináře a zastupitelé se semináře nezúčastní. Starosta a 

místostarosta se již předešlého semináře účastnili.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/3 nebylo přijato.  

Ve čtvrtém bodě bylo zastupitelstvem obce projednána pozvánka na sjezd SMO ČR, který se 

bude konat dne 18. a 19.5.2023 v Clarion Congress Hotelu v Olomouci, kde se uskuteční 

volební XIX. Sněm SMO ČR, který bude schvalovat nominace na novou Radu Svazu na další 

4leté období. Zastupitelé projednali možnost účasti na sjezdu SMO ČR a žádný ze 

zastupitelstva se účastnit nebude.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/4 bylo přijato.  

V pátém bodě jednání byl zastupitelstvem obce projednána výzva starostům, která přišla 

z iniciativy starosty obce Kozojídky, jedná se o podpis veřejného prohlášení proti politické 

straně STAN, a to z důvodu aby z jejich názvu zmizel název STAROSTOVÉ a současně se 

podpisem připojit k připravované akci Česko proti bídě. Zastupitelé projednali výzvu 

starostům a s podpisem veřejného prohlášení a připojení k akci Česko proti bídě souhlasí.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/5 nebylo přijato.  

V šestém bodě byla projednána změna vyhlášky o odpadech č.1/2023. Zastupitelstvo 

projednalo změnu vyhlášky o odpadech a s navrhovanou změnou vyhlášky souhlasí.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/6 bylo přijato.  

V sedmém bodě různé byli zastupitelé starostou informování o zrušení stavebních objektů 

bez identifikace a lokalizace v RÚIAN. Ke dni 13.1.2023 byly objekty hromadně odstraněny 

z RÚIAN. V katastru obce Světce se jedná o č.p.82 a č.e.1. Zastupitelé vzali zrušení stavebních 

objektů na vědomí a souhlasí s ním.  



Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/7 bylo přijato.  

Dále v bodě různé byl zastupitelstvem projednán vznik pracovního poměru pro občana 

Světců týkající se ČOV a kanalizace, zejména tvorbu potřebných výkazů a další související 

činnosti týkající se ČOV a kanalizace (objednávky servisů apod.). Zastupitelstvo projednalo 

vznik pracovního poměru, navrhlo dohodu o provedení práce, a to od 1.2.2023 s hrubou 

hodinovou mzdou 200 Kč. 

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/8 bylo přijato.  

Dále v bodě různé bylo projednán zastupitelstvem obce dodatek služeb pro rok 2023 od AVE 

CZ odpadové hospodářství s.r.o. Zastupitelstvo projednalo dodatek (ceník) služeb týkající se 

navýšení cen pro rok 2023 a s dodatkem souhlasí.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/9 bylo přijato.  

Dále v bodě různé byla projednána volná pozice kronikářky obce. Stávající kronikářka 

ukončila pracovní poměr k 31.12.2022. Zastupitelstvo to vzalo na vědomí a bude hledat 

novou kronikářku/kronikáře.  

Výsledek hlasování: přítomno 5 členů zastupitelstva: pro 5, proti 0, zdržel se 0. 

Usnesení č. 1/2023/10 bylo přijato.  

 

 

Ověřovatelé: Klaus Henze, v.r.    Starosta: Zdeněk Turek, v. r. 

           Jiří Janota, v. r. 

 

Za správnost vyhotovení: Ing. Adéla Janotová v. r. 

 


